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直立式撕膜結構，有效降低撕膜過程板面膜屑沾黏及汙染
Vertical Mylar Removing design brings low contamination of D/F scraps.

模組化設計，可彈性化選擇"雙面撕膜"、"A面or B面單面撕膜"
Modularized design provides flexible process selection of Double Side or Single Side operation.

全板面殘膜檢出，透過CCD影像監控撕膜後板面狀況，避免Mylar缺陷影響製程良率
Full Panel Monitoring prevents from process yield influenced by Mylar defects.

可選配SECS、Barcode功能，上傳日常生產報表至遠端服務。
Optional SECS and Barcode device provides function of upload production information and data to server side.

輸送採用非接觸磁力傳導零件，符合Class 1000設計要求
Conveying devices adopt contactless magnetic component that conforms to Class #1000 requirement.

具異常暫存功能，自動檢出撕膜失敗/Mylar缺陷後暫存
Equipped with NG board buffer storage that temporarily store the rejects from Auto Detection.

智慧聯網功能，可供遠端抓取生產資訊
Smart Network function enables the user to remotely get production data.

分膜設計選用，對應防焊製程、ABF製程
Optional Mylar separation designs fulfill S/M and ABF process respectively.

機台特點

全板面殘膜檢出功能



MP-A25VII MP-A25V
適用範圍
Panel Size

外尺寸
External Dimension

W x D x H (mm)

輸送速度
Conveyor Speed

輸送高度
Pass Line Height

輸送方向
Conveyor Direction

輸送方式
Conveyor Type

設備無塵度
Cleanliness 

異常暫存功能
NG Board Buffer

進氣方式
Inlet Gas

公用設備
Utility
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1000±50mm ( 超過高度增加墊高塊 )
Optional height elevate blocks for Pass Line higher than standard

由左至右、由右至左
From LEFT to RIGHT / From RIGHT to LEFT

三點式輸送
Contactless 3 points roller

Class 1000

4 layers

進板寬度 Leading side Width 510mm

板厚 Thickness : 0.4~3mm

1668 x 3600 x 2405mm

CDA ( 管徑12mm x 2處 )
CDA, Pipe diameter 12mm x 2

AC220V 3φ 60HZ；10KVA 26A
CDA：7 kg/cm2

CDA ( 管徑12mm x 1處 )
CDA, Pipe diameter 12mm x 1

AC220V 3φ 60HZ；5KVA 13A
CDA：7 kg/cm2

1668 x 1800 x 2405mm

5~20 M/min ( 可調adjustable )


